
  
Møtedato: Saksliste og referat 

 
25.mai 
2023 FAU Oasen skole Strømme 

 

Navn på innkalte (sett kryss) Fremmøtt Ikke møtt 

1.kl Birthe  X 

2.kl Britt-Ellen X  

3.kl Martin (har trukket seg)   

4.kl Margrete    X 

5.kl Birgitte (Julie – vara) X  

6.kl Inger Elisabeth (Geir Martin- vara) X  

7.kl Kjetil (Anne Grethe – vara) X  

8 A.kl Audun (Ingrid – vara)       X  

8 B.kl Hans Jørgen (David – vara) X  

9.kl Astrid og Gitte X X  

10.kl Inge (Helene – vara) X   
Saker til behandling 

 Velkommen v/FAU-leder og åpning v/Birgitte 

Sak 73  Godkjenning av innkalling og saksliste 

● Tidligere referat ligger på skolens hjemmeside: Oasen skole 
Strømme 

● Dokumenter lagres her: FAU 2022/2023 – Google Disk 

Sak 74 Orientering fra skolens ledelse v/rektor  

● Vi har tilbudt en person jobben som kontormedarbeider i 60% 
stilling fra høsten. Det gleder vi oss veldig til! I tillegg har vi 
ansatt noen nye medarbeidere på lærersiden. Mer om det 
etter hvert. Denne uka skal vi gå ut med kontaktlærerne i de 
ulike klassene til de ansatte, deretter informeres foreldrene. 
På skolen jobber vi med årsplaner i de ulike fagene, samt 
forbereder innflytting i nytt bygg. I tillegg skal det 



 
gjennomføres eksamener, noe vi ikke har gjort her på skolen 
før, så det er spennende å gjøre for første gang! 

Sak 75 Status med runde fra de ulike klassene   

TIL ORIENTERING 

1.-2.klasse: Ønske fra foreldregruppa om noe sosialt (særlig 2.trinn) 
3.-4.klasse:  
5.klasse: 
6.klasse:  
7.klasse:   
8A og 8B: Hele trinnet var på tur til Løkkedrang Gård fredag 12. mai. 
Det var en suksess, og vi er takknemlige til familien Dypedal som tok 
initiativ. Det har også blitt gjennomført felles bursdag for seks av 
guttene på trinnet, der alle guttene og jentene på trinnet var invitert 
til Skyland. Det var godt oppmøte og god stemning.  

I tillegg må det sies takk til alle som sørget for til et vel gjennomført 
17. mai-arrangement på skolen. Mange i foreldregruppa bidro godt 
og det virket som om alle fremmøtte koste seg masse i sommersola.   

9.klasse: Tur til ‘Drage-hytta’ på Ogge 9. juni; i skoletiden. Dugnad 
med hele klassen torsdag 22/6 og mandag 26/6, inkludert måltid og 
‘kjas’ begge dager. 
10.klasse:  

Sak 76 
 
kl.19.15- 
19.30  

DRØFTE: Revidering av vedtektene 

-Forslag til vedtekter, revidert mai  
-Forslag fra Geir Martin  
-Gjeldende vedtekter 

Merk særlig disse paragrafene: 

§ 1– Foreldrerådet og Foreldrerådets arbeidsutvalg (FAU)- se sak 98 
§ 2 – Valg av Foreldrerådets arbeidsutvalg (FAU)  
§ 5 – Oppgaver i FAU 
§ 8 – Konflikter i FAU  
§9 - Rektors rolle 
§ 10 - Samarbeid mellom FAU, skolestyret og elevrådet 

Forslag til justerte vedtekter ble vedtatt. Foreldrene informeres om 
vedtektsendringene.  

Sak 77 Evaluering misjonsdag 

● Flott arrangement, men flere har gitt tilbakemelding i år og 
tidligere år på at man savner et felles, sosialt arrangement på 
høsten.  

● Det er mange nye foreldre hvert år, og det er av betydning å 
få et sosialt arrangement tidlig i skoleåret. I løpet av april, mai 
og juni er det mange arrangement; misjonsdag, 17.mai, 



 
skolefest og sommeravslutninger. Før var det misjonsdag på 
høsten og skolefest på vinteren.  

● Høsten 2023 blir det innflytningsfest.  

Spørsmål til skolens ledelse: Kan skolen flytte misjonsdagen til 
høsten fra 2024? 

Sak 78 
 
kl.19.35- 
19.40 

DRØFTE: Revidering av årshjulet 

Forslag til nytt årshjul 

Merk særlig disse forslagene: 

● Øke antall FAU-møter fra 5 til 6 møter (dvs at vi kommer 
tidligere i gang på høsten) 

●  Vennefest 31.oktober kommer på årshjulet 

● Skal mellomtrinnet teste ut høstfest/thanksgiving/kurvfest i 
november? 

● Skal småskoletrinnet teste ut skjermfri uke i februar? Se også 
sak 

● Skal man markere avslutningen av barneskolen for 7.trinn?  

Vedlagte forslag til endringer i årshjulet ble godkjent. 

Sak 79 Oppdatering og revidering av arbeidsfordeling og oppgaver i 
FAU 

Arbeidsfordeling og oppgaver for FAU 

Legg til rollebeskrivelsen for økonomikontakt.  
Vedlagte forslag til endringer i årshjulet ble godkjent. 

Sak 80 
kl.19.45- 
19.55 

DRØFTE: Evaluering 17.mai 

● Skoletoget 

● Sosialt arr. på skolen: Vel gjennomført arrangement av 
8.trinn! Takk! Elever og foreldre bidro, mange premier.  

● Hva er 8.trinns evaluering? Hvordan oppleves det for mange 
«nye» foreldre å ha ansvar for 17.mai? Hvordan unngå at (alt 
for mye) ansvar blir liggende hos en person? 

Innkomne forslag/spørsmål: Hva om trinnet har ansvar for alt det 
praktiske med gjennomføringen av arrangementet, men at FAU har 
ansvar for programdelen? Dvs ønske velkommen, samarbeide med 
elevrådet om tale for dagen, evt allsang, takke foreldre som bidrar 
med dugnad ect. Eller trengs ikke det dersom det er en egen 17.mai-
komite? 

 



 
Arrangementet var vellykket, men det ble litt hektisk i innspurten. 
Ved senere feiringer der foreldregruppa er mindre må de kunne 
henvende seg til FAU og be om hjelp. I tillegg kan åpning av 
arrangementet m/tale koordineres bedre slik at alle får disse med 
seg (i år “druknet” talen i annen støy slik at et fåtall fikk den med 
seg.) 

Rektor bør informere om 8. trinns ansvar for 17. mai på første 
foreldremøte om høsten.   

Sak 81 Skolefest 8.juni for 1.-6.trinn 

Spørsmål til skolens ledelse: Hva er FAU-rep sin rolle? 

● Ingen. FAU-rep. kan gjerne komme og være erfarne foreldre 
som kan kontaktes av dem som er på besøk for å få info fra 
foreldreperspektivet. Ellers har de ansatte betalt for å være på 
jobb da, samt drifte denne dagen.  

Foreldrerepresentantene i FAU bruker FAU-skilt på festen 

Sak 82 Sommeravslutninger 
Avklare datoer og ansvar for FAU-repr. 

Rektor skriver: Jeg tenker at det er opp til hver enkelt klasse 
hvordan de vil gjennomføre sommeravslutningen. Vi sender ut en 
bestilling til kontaktlærerne, der vi ber dem ta kontakt med FAU-rep 
for å lande dato for avslutning. 

Tidligere år har småskoletrinnet hatt en felles avslutning på 
Hamresanden. 

FAU-representantene holder dialog med kontaktlærerne om tid og 
sted.  

Sak 83 
kl.20.00- 
20.10 

DRØFTE: Sommergave til lærere 

● Siden lærerne/miljøarbeidere fikk en felles gave til jul, hva 
med en individuell gave til sommeren? Hva skal vi gi? Hvem 
ordner? Hvordan overrekke? 

● Skal FAU-rep ordne gave til kontaktlærere for 4.trinn? 7.trinn? 
10.trinn?  

FAU er enige om å gi en felles gave til lærerne som de kan kose seg 
med i fellesskap. Astrid kjøper inn gavekort fra PizzaBakeren og 
overleverer til skolen før sommerferien. 

Sak 84 
kl.20.10- 
20.20 

DRØFTE: Informasjonsmøte nytt skolebygg for foreldre og 
elever 
Forslag om "åpen skole" en gang etter 1.august når Oasen formelt 
sett har fått eierskap på bygget.  



 
Hvordan organiserer vi dette? Skal foreldre og barn gå "fritt"? Eller 
skal de guides rundt av noen i skolens ledelse eller noen i FAU? Skal 
alle foreldre og barn møte på samme tidspunkt? Eller skal det være 
mulig å komme og gå litt ettersom det passer? Hva med å avslutte 
orienteringsmøtet utendørs med en is for å feire? Kan vi finne et 
passende navn på et slikt arrangement? Åpen skole? 

Ettersom dette faller delvis i sommerferien for mange og fordi det 
også skal være en innflytningsfest, besluttet FAU ikke å ta på seg et 
slikt arrangement. 

Sak 85 
kl.20.20- 
20.30 

DRØFTE: Foreldremøtet til høsten 

● Hvorfor vil vi anbefale foreldre til å engasjere seg i FAU? Hva 
er bra med FAU v/Oasen skole Strømme?  

● FAU må få tid til å presentere FAU-arbeidet på skolen  

● Klassene må få 15-20 min til å prate sammen om trivsel og 
inkludering. Dvs sosiale treffpunkt, bursdager, vennegrupper 
og vennefest ect 

● Hvem blir med i FAU neste skoleår? Hvilke klasser må 
gjennomføre valg? 

● For ungdomsskolen: Se også evalueringssak om 
natteravntjenesten dette året 

Forslag til vedtak: Noen fra årets FAU får i oppgave å presentere 
FAU-arbeidet på foreldremøtet på barnetrinnet og ungdomstrinnet. 
Inntil nye FAU-rep blir valgt, leder FAU-rep samtalen i klassene i 
samspill med kontaktlæreren om trivsel, inkludering og sosiale treff. 

Årets FAU-leder informerer om FAU på det første møtet, sammen 
med en til to av de andre FAU-representantene.   

Sak 86 ORIENTERING: Årsregnskap 

Foreløpige tall: 

Inntekter på drøyt 8 000 kroner fra frivillig foreldrekontigent.  

Utgifter på ca 3 900 kroner (felles gaver til lærerne).  

Innestående saldo nå rundt 25 000 kroner.  

Sak 87 Evaluering natteravntjenesten 

● Dette året har det vært vanskelig å mobilisere foreldregruppa 
på ungdomstrinnet.  

Forslag til tiltak: Invitere representanter fra 
politiet/natteravntjenesten til å komme på foreldremøtet til høsten. 

FAU enige i at disse inviteres til foreldremøtet 



 
Sak 88 Innflytningsfest 

Hva er viktig for FAU?  

● Forslag til vedtak: neste års FAU tar ansvar 

Sak 89 ORIENTERING: Felles digitalt møtepunkt for FAU-ledere ++ 
for alle Oasen-skolene 

● FAU-leder og Audun deltok på et felles FAU-møte der 
representanter fra alle Oasen-skolene var invitert 25.april. 
Fokus var å lære fra hverandre og dele erfaringer.   

● Se noen dokumenter her: FAU alle Oasen skolene – Google 
Disk 

Tatt til orientering.  

Sak 90 ORIENTERING: Spørsmål til KOMFUG Kristiansand om Oasen 
skole kan bli med. 

● Oasen skole Birkelid har tidligere hatt gode erfaringer med å 
delta i KOMFUG i gamle Sogndalen kommune. FAU-leder 
venter på svar fra styret i KOMFUG Kristiansand, de skal ha 
styremøte 31.mai. 

Tatt til orientering. 

Sak 91 Skolefest for 10.trinn 

● 9.trinn stiller med 4-6 servitører  

● Husk å gi bringe videre evaluering til neste års 9. og 10.trinn 

Tatt til orientering. 

Sak 92 ORIENTERING: Oppfølging av sak 55 

● Respons fra OSH om FAUs ønske om en egen url på nettsiden 
slik det var før: Når det gjelder å få egen url til FAU, har vi 
gått bort ifra dette da det er såpass mye vedlikehold for hver 
url vi oppretter.  

Forslag til tiltak: Drøft dette med FAU-lederne ved de andre Oasen-
skolene til høsten. God kommunikasjon mellom skole-hjem er en 
vesentlig sak for FAU. 

Tatt til orientering.  

Sak 93 ORIENTERING: Oppfølging av sak 47  

Søk støtte fra Trigonorfondet (sak 47) 



 
● Rektor har ikke hørt noe mer (annet enn reklame) fra 

Trigonofondet ang.uteområdet for ny skole etter at de var 
innom og noterte litt.  

Tatt til orientering. 

Sak 94 ORIENTERING: Oppfølging av sak 72  

● Interessante erfaringer fra 4.trinn ved Lovisenlund skole om 
skjermfri: Slik gikk det da ungene måtte klare seg en uke uten 
skjerm - fvn.no 

Forslag til vedtak: Hva med å utfordre småskoletrinnet til å teste ut 
noe lignende? Jmf årshjulet og sak 78 

Sak 95 Innkommet sak  
(i etterkant av orientering om spiseforstyrrelsetematikk)  

● Hva med at elevene på ungdomsskolen kan ha kantine?  

● Må selvsagt også være et ønske i elevrådet og blant lærere, 
samt skolens ledelse 

● Skolen kan ikke bruke penger på kantine, så det må være 
egen foreldrebetaling som evt finansierer dette.  

Forslag til vedtak: Neste års FAU følger opp sammen med skolens 
ledelse og neste års elevråd. 

Vurderes til høsten. 

Sak 96 Innkommet sak/spørsmål fra småskoletrinnet 

● Hva kan FAU bidra med når det er små klasser og få 
medelever i forhold til det sosiale miljøet og utvikling av 
vennskap? 

● Noen forslag: Ha treff med andre Oasen-skoler på samme 
trinn, knytte skole og menighet tettere sammen, ha jevnlige 
foreldrestyrte «Kompis/kveldsklubb» på skolen.  

Forslag til vedtak: Neste års FAU må være ekstra obs på sosiale 
treffpunkt/trivsel når det er små klasser og lite miljø. 

Tatt til orientering. 

Sak 97 Innkommet sak/spørsmål 

● Helsesykepleiers rolle i forhold til seksualundervisning og ‘uke 
6’.  

● Siden Oasen skole er en kristen friskole med utvidet 
overordnet del og en synliggjøring av det kristne 



 
verdigrunnlaget i ulike fag, kan seksualundervisningen være 
annerledes enn på en kommunal skole.  

● Hva er skolens plan for seksualundervisningen på de ulike 
trinnene? Hva tenker skolen om skole-hjem dialogen? 

Til skolens ledelse: Kommunikasjon mellom  skole-hjem er viktig når 
det gjelder undervisning om denne tematikken, jmf sak 44 og 
muntlig evalueringen av foreldremøtet “Sosiale medier, porno og 
seksualitet- finnes det en bedre historie?” 

Skolens ledelse og neste års FAU må følge opp. 

Sak 98 
kl.20.40- 
20.45 

Innkommet sak/spørsmål  
Kommunikasjon via facebook. Hvorfor kan ikke hver klasse velge sin 
egen kommunikasjonskanal/app? 

TIL ORIENTERING 

● Dette er en sak som jevnlig blir diskutert i FAU. FAU ønsker 
også å være tilstede for den del av foreldregruppa som er på 
facebook. For noen nye foreldre er det en hyggelig måte å bli 
inkludert på. Hvorfor akkurat Facebook handler bl.a. om at 
mange allerede er på Facebook og at det er den appen som 
fungerer best til formålet. Det er veldig tungvint om hver 
klasse hvert skoleår skal diskutere hvilken 
kommunikasjonskanal de skal bruke. Det blir ekstra tungvint 
om man har flere barn i ulike klasser. 

● Meldinger som skal nås alle foreldre går enten via visma-skole 
eller ranselspost/ukeplan. 

● Det er også et ønske i FAU om å være med å skape bevissthet 
rundt skjermfri. Derfor ønsker vi at sosiale aktiviteter i 
klassene mest mulig skal være skjermfrie. I forslaget til nytt 
årshjul er det også nevnt et forslag om skjermfri uke. 

 
FACEBOOK SOM DISKUSJONSFORUM 

● FAU-representantene er administratorer i disse gruppene. 
Ønsker foreldre å diskutere ulike saker, skal det tas direkte 
med FAU-representantene. Ved behov kaller man inn til 
foreldremøte.Facebook eller andre sosiale medier er ikke egnet 
som diskusjonsforum. 

●  Jmf forslag til endringer i vedtekter.  
 
FAU ser at det er viktig å ha noen kjøreregler for bruken av facebook 
på trinnene. Litt som Vær varsom slik at man ikke publiserer ukritisk, 
men heller tar en runde med egen FAU-representant. Et alternativ 
kan også være å sette med begrensninger for publisering. Bør 
diskuteres og legges som festet innlegg på de ulike sidene.  

Sak 99 Orientering fra skolestyret og elevrådet 

 



 
Sak 100 
kl.20.45- 
20.55 

DRØFTE: Evaluering av årets FAU.  

Hva har vært bra? Hva kan gjøres bedre? Hvilke tips eller gode råd 
vil du gi til neste års FAU? 

Godt med engasjement, men vanskelig å holde seg innenfor 
tidsangivelser. Lurt med avklaring om hvilke saker som er til 
informasjon, drøfting osv. Må ha bedre tid å behandle innkomne 
saker.  

Forbedringspunkt: “vertsskapsansvar” på rundgang 

 Eventuelt 
Spørsmål til rektor om naturfagsrom i nytt bygg. Ja, det blir eget 
rom for naturfag tilrettelagt for bl.a. kjemiforsøk.   

 

Dato: Referent 

25.mai 2023 Hans Jørgen Enger 

 


